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Ook afgelopen jaar was een bewogen jaar in de MR. Waar corona de voorgaande jaren met name 

zorgde voor veel (wisselende) agendapunten, kon er dit schooljaar ook veel aandacht worden gegeven 

aan andere, belangrijke zaken en ontwikkelingen in onze school. Er zijn in totaal negen vaste 

vergaderingen geweest en nog twee extra vergaderingen. In dit verslag een korte terugblik op dit 

schooljaar wat betreft medezeggenschap. Een overzicht van alle behandelde agendapunten in 

schooljaar 2021-2022 is te vinden in Teams, bij de map ‘’Algemene belangrijke bestanden’’. 

De MR was voor de zomervakantie van 2021 behoorlijk veranderd. Zo namen Marco Verwer en Erik 

Bos plaats vanuit het personeel en Erik Molenschot vanuit de oudergeleding. Laatstgenoemde nam 

tevens de rol als voorzitter op zich. In die zin kan gezegd worden dat aan het begin van het schooljaar 

er enigszins een nieuw begin was qua bezetting en sfeer in de MR. In september is er ook direct een 

scholingsdag georganiseerd waarin iemand vanuit de AOB over allerlei zaken de MR veel heeft kunnen 

leren. Zo komt er op elke vergadering nu de onderwerpen meerjarig financieel beleid en 

onderwijsontwikkelingen, om in een vroeg stadium al op de hoogte te zijn van ontwikkelingen binnen 

de school. 

In het najaar van 2021 zijn de gebruikelijke stukken als het examenreglement, PTA en 

bevorderingsnormen vastgesteld zonder noemenswaardige veranderingen. De LMR heeft in 

samenspraak met de schoolleiding het leerlingenstatuut onder de loep genomen en dit op een aantal 

punten gewijzigd. De wens is om dit in de komende jaren nog eens te doen en ook te kijken hoe dit 

statuut taalkundig meer kan aansluiten bij de school en leerlingen. Verder waren er in het najaar twee 

andere belangrijke onderwerpen: het meerjarig financieel beleid en de structuur van de schoolleiding. 

Rondom de financiën van OOZ kwam aan het licht dat er in de afgelopen jaren een aantal fouten zijn 

gemaakt in de begroting van het VO. Hierdoor komt er een bezuinigingsopdracht op alle VO scholen 

van OOZ af. Dit is ook veelvuldig ter sprake gekomen in de MR, aangezien dit ook zijn weerslag had op 

andere onderwerpen die hier gerelateerd aan zijn. Kortom komt het er op neer dat het komende 

schooljaar een bezuinigingsopdracht overblijft voor het Celeanum. 

Op 1 januari verlieten Tirza Sytsma, Haye Mellema en Esma Pala de LMR en namen Naomi Hartemink, 

Patrick Siemonsma en Lisanne Boks hun plekken in. 

De structuur van de schoolleiding is ook veelvuldig teruggekomen in dit schooljaar. Met het vertrek 

van Joke van Rhee, en later in het jaar van Jeroen Vogel, was het zaak deze huidige structuur (een 

rector en drie conrectoren) af te wegen en te kijken of er ook geschikte alternatieven waren. 

Uiteindelijk is er in maart gekozen, in samenspraak met de MR, voor een schoolleiding bestaande uit 

een rector en één conrector. Daaronder fungeren dan coördinatoren (formeel geen schoolleiding) als 

belangrijke ondersteuning voor leerlingenzaken. Later in het schooljaar is Antoon Boks benoemd, met 

positief advies van de MR, tot conrector. 

In het voorjaar was er extra aandacht voor toetsweek 2, in verband met een piek in het aantal 

coronabesmettingen in de school en omgeving. Dit heeft onder andere geleid tot een wijziging in het 

examenreglement. Rond de maanden april-juni is er ook regelmatig gesproken over het al dan niet 

versoepelen van de overgangsregeling door de corona-uitbraak en achterstanden die leerlingen de 

afgelopen jaren hebben opgelopen. Dit was een agendapunt waar veel verschillende standpunten in 

waren. Uiteindelijk is dit een middenweg geworden door een ruimere bespreekzone in te voeren in 

alle jaarlagen. 



Binnen de PMR zijn er ook een aantal noemenswaardige onderwerpen behandeld dit schooljaar. Zo 

zijn de kaders voor de functiemix besproken. In het begin van schooljaar 2022-2023 wordt deze 

functiemix opnieuw ingedeeld. De kaders voor benoeming in LC en LD zijn vastgesteld door de PMR. 

Ook is het formatieplan uiteraard ter sprake gekomen. Door de financiële situatie is er sprake van een 

‘’strakke formatie’’. Ook de takenlijst is herzien, hoewel dit zo nu en dan nog steeds tot vragen leidt 

binnen de PMR. 

In de laatste vergaderingen van het schooljaar zijn er twee lessentabel-wijzigingen besproken. 

Cambridge Engels en Maatschappijleer hadden een wens om hun lesuren te herschikken over 

verschillende jaarlagen. Hier is mee ingestemd door de MR. Tot slot is het al dan niet continueren van 

de programma’s Jong Celeanum en Dubbel Bijzonder behandeld.  

Aan het einde van het schooljaar hebben Agnes Lelifeld en José Lorijn de MR verlaten. In hun plaats 

zullen na de zomervakantie Els ten Dolle en Simone Broekman plaatsnemen. 

Al met al zijn er in schooljaar 2021-2022 veel onderwerpen besproken binnen de MR. Dit is gepaard 

gegaan met veelal goede en inhoudelijke discussies tussen de MR en de schoolleiding. Ook is er veel 

gewerkt in commissies, dat goed bevallen is om werkdruk over de MR te verdelen. Wanneer ergens 

niet mee werd ingestemd, zijn er daarna vaak gewijzigde voorstellen gekomen om tot een consensus 

te komen. Eigenlijk zoals medezeggenschap ook zou moeten werken natuurlijk. We kunnen terugkijken 

op een bewogen jaar, waarin ook veel in beweging is gezet binnen de school, en daarmee ook binnen 

de MR. Een aantal onderwerpen zullen ook terug gaan komen in het komende schooljaar. Via deze 

weg iedereen bedankt voor zijn/haar inzet en tijd voor hoe we het afgelopen jaar als MR hebben 

gefunctioneerd en hebben samengewerkt. 
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